

Protokoll RB 01/2021

Datum: 2021-01-04

Plats: Teams/Skypemöte kl.20:00

Närvarande: * Kai Koivuranta, Ordförande
(* = beslutande) * Niklas Wahlström, Sekreterare
Jenny Pålsson, Ledamot

Christer Olsson, U&R
Hans Lyxell, 1:8 Track
Pjerre Gustavsson, Large Scale
Nils Lindbäck, 1/8 OR
Mattias Skjöldebrand, 1/10 OR
Ronny Svensson, Eltrack

Frånvarande: Mickael Brandt, 1/10 NT
Förbundsstyrelsen

-
- § 1 **Mötets öppnande**
 - § 2 **Föregående mötesprotokoll**
 - § 3 **Fastställande av mötets dagordning**
 - § 4 **Pågående ärenden**
 - § 5 **Ekonomi**
 - § 6 **SBF**
 - § 7 **EFRA**
 - § 8 **Övriga frågor**
 - § 9 **Nästa möte**
 - § 10 **Mötets avslutande**

§ 1 **Mötets öppnande**

Kai öppnar mötet och hälsar alla välkomna!

§ 2 **Föregående mötesprotokoll**

Godkännes

§ 3 **Fastställande av mötets dagordning**

Godkännes

§ 4 **Pågående ärenden**

1. **A-Licens Mikael Olsson, Motorsällskapet Racehouse RC Sjöbo**
- **Bordlägges**

§ 5 Ekonomi

1. Resultat dec 2021 – Ej utskickat
2. Resultat 2021 – Ej utskickat
3. Budget 2022 – Ingen återkoppling från förbundet

§ 6 SBF

1. Covid-19 – Kai
 - a. Förbundet
 - Niklas länkar ut på FB, Jenny på sbf.se/radiostyrdbilsport
 - b. Flyttade/inställda tävlingar
 - 1st flyttad tävling (RM1:10 & 1:12 Track) från januari till oktober
2. Utbildning – Christer/Kai
 - a. Anmälningssida – Jenny
 - Jenny skall kontakta Disa om kalender och utbildning(behörighet) efter 10jan, efter det kan vi gå ut med datumen
3. Regler 2022 – Christer
 - Grenkontakter måste skicka in justerade regler till Christer omgående för uppdatering. Christer har påbörjat allmänna regler tillsammans med Nils, Mikael Hahne(SGA) och Johanna Stenvall(SGA)
 - Nils har diskuterat 1/8 OR-regler (SM/RM/SC) med diverse klubbar och medlemmar för att ta fram ett nytt förslag. Arbetet fortsätter löpande
4. Landslag – Jenny
 - Jenny och Kai har diskuterat med Pier(Förbundskapten SBF). Löpande arbete fortgår och pucken ligger nu hos Pier.
5. Manual/protokoll för banbes/licenser - Hans, Mattias, Jenny. SGA?
 - Utskick av gällande protokoll till gruppen - Kai
6. Årsklocka – Nils/Mattias
 - Datum för hållpunkter skickas till Nils/Mattias – Niklas/Kai
7. Fair Racing – Niklas
 - Fortgår efter juluphållet ihop med kansliet - Niklas

§ 7 EFRA

1. Anmälningar internationella tävlingar 2022 – Klargörande och presentation?
 - Faller in i årsklocksjobbet och kommer presenteras tydligare där.

§ 8 Övriga frågor

1. Rankingsystem
 - Jenny har fått fram mall från radiostyrdbilsport.nu som kan vara grund för ny dokumentation för tydliggörande
2. Licens – C, B, A
 - SBF har annonserat ett ev nytt licenssystem.
3. 40+ 1/8 OR
 - Klargörande av bakgrund om detta för 2022:
 - o Medlem kontaktade utskott för fråga om genomförande av denna serie vilket är fritt för medlemmar/klubbar att göra

- Risk att denna tävling belastar och plockar deltagare från övriga serier
 - Detta är inte en rankinggrundande tävling/serie 2022
4. Var skall utskottet stötta medlemmar/klubbar för att få i gång tillväxt
- Frågan är viktig och vi måste hitta format och klasser som är aktuella eller inte och hjälpa till med styrningen för fokus på rätt ställen och sporra tillväxt
 - Diskussion med SGA för att hitta var stödet behövs i distrikten

§ 9 Nästa möte

2022-02-01 kl.20.00

§ 10 Mötets avslutande

Protokoll upprättat av:

Protokoll justerat av:

XX

XX